
     Johtokunta 12/2022 muistio 

SUOMEN ISLANNINHEVOSYHDISTYS RY:N JOHTOKUNNAN KOKOUS 

Aika  20.9.2022 klo 20.00 

Paikka  Meet 

Läsnä  Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja), Liina Kuusela (LK, varapuheenjohtaja), Pia Ralli (sihteeri), 

Johanna Korpi (JK, jalostusvaliokunta), Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja), Johanna 

Niemi (JN, jäsen), Sini Mätäsniemi (SM, nuorisovaliokunta), Kati Susi (KS, varajäsen), Anniina 

Kanerva Ahonala (AKA,varajäsen) 

Poissa  Mari Väyrynen-Kunnas (MVK, koulutusvaliokunta), Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri), Saara 

Suutarla (SS, pr-valiokunta) Tarja Nordman (TN, varajäsen), Julia Wejberg (JW, 

urheiluvaliokunta) 

ASIAT 

1§ Kokouksen avaus 

• SU avasi kokouksen klo 20.04 

2§ Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 

• todettiin kokouksen läsnäolijat ja kokous päätösvaltaiseksi 

3§ Esityslistan hyväksyminen 

• hyväksyttiin sihteerin laatima esityslista 

4§ Edellisen kokouksen pöytäkirja 

• kokouksen 11/2022 pöytäkirja käsiteltiin ja hyväksyttiin 

5§ Talousasiat 

5.1. Taloustilanne 

• Päätili 10 619,84 € 

• Baanatili 18 239,84 € 

• jäsenmaksujen jako valiokuntien, hallinnon ja lehden kesken. MK tekee esityksen pohjautuen viime 

vuoden toteumaan. Tätä ei tässä vaiheessa voida tehdä, vaan pitää pitää oikea talouskokous, missä 

käydään kaikki läpi tältä vuodelta ja tällä hetkellä tilanne.  

 5.2. Baanametrirahat 

• lisämuistutus on laitettu uudelleen ja muutama on vastannut tähän, edelleen on vastaamattomia.  

 5.3. PM talousasiat 

• budjettitoteuman tilanne.  

 5.4. SRL tuki 2021 

• saatu tieto, että tukihakemus mennyt eteenpäin 

6§ SIHY 40 v 

• 40-v Gaala 19.11. vastuuhenkilönä Annastiina Jäppinen, paikka suunnitteilla Tampereelle. Ansu 

hakenut tukea gaalalle 2500 €. Tällä hetkellä odotetaan edelleen SRL tukia, jotta tiedetään paljonko 

yhdistyksellä on varaa tukea gaalan kuluja. Päädyttiin kuitenkin tällä hetkellä paikkana Frenckell, 

Ansu yrittää vielä saada buffan hintaa edullisemmaksi 

7§ Jalostusvaliokunta 
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• Ruokavirasto vaatii uudet jalostusohjelmat ja sitä ollaan työstämässä, kuten kaikki muutkin 
rodut. Selvitys vaatii selvitystä ja ylläpitämistä jatkossa. FEIF säännöt tulee saada avattua 
yksityiskohtaisesti. Virasto haluaa mahdollisimman yhteneväiset säännöt kaikille roduille, mikä ei 
ole helppo tehtävä. Vaatimus tullut Hippoksen kautta kaikille roduille ruokavirastolta, että säännöt 
pitää tehdä uusien vaatimusten mukaisesti.  

• Toiveena jalostusnäyttelylle ajankohta 26.-28.5.2023 
 

8§ Koulutusvaliokunta 

• FEIF ohjaajakoulutus 16.–20.9. Iso-Tuomistossa, kouluttajana Camilla Hed ja ohjaajina Annika 

Kyrklund ja Mari Väyrynen-Kunnas. Seuraava 5vpä osio on 28.10.–1.11. ja loppukokeet 3.–4.12., 

5.12. valmistuminen. Mikäli joku ei pääse läpi, niin keväällä järjestetään mahdollisuus uusia se osio, 

mistä valmistuminen jäi kiinni. FEIF 1 ohjaajalla pitää olla EA1. Koulutusvaliokunta mahdollistaa 

tämän kurssin käymisen alekoodilla kaikille halukkaille, jotta myös uudet valmistuvat saavat tämän 

kurssin suoritettua. 

• Kaustiselta tullut Sirpa Puusaarelta vastaus, että 10 op koulutusjakso ”Askellajiratsastuksen 
erityisosaajana toimiminen”, mikä sisältää FEIF I -ohjaajaopinnot, aloitetaan 19.1.2023. Koulutuksen 
markkinointi aloitetaan jo nyt loppuvuodesta.  

• Alsaela Totin klinikka 17.–19.11. Wääksyn kartanolla Kangasalla, mahdollista päivittää ohjaajalisenssi 

• Julia Tahkola ilmoittanut olevansa ehdolla koulutusvaliokunnan puheenjohtajaksi seuraaviksi 

vuosiksi 

9§ PR-valiokunta  

• HIHS, ei saada tarpeeksi mj ratsukoita, tarjotaan jäsentalleille 

• juhlavuoden paita, kuva tarvitaan asap, tilauslomake tehtynä nettisivuilla 

• SM-logokisa 

• Vuoden viimeinen lehti. Onko lehdelle uutta toimitussihteeriä ja mainosmyyjää? 

10§ Nuorisovaliokunta 

• Youth camp 2023 suunnitteilla ja leirejä 2023 

11§ Urheiluvaliokunta 

• SM22: raportti, SM työstää, valmista piakkoin. 

• Paikalliskerhokokous to 22.9. klo 19.00 

• SM23: kisajohtajan haku auki mahdollisimman pian. Ajankohta suunnitteilla 6.-9.7.2023. 

• Maajoukkueen kuulumiset.  
o PM-raportti uv:lla, toimitetaan johtokunnalle viimeistään 22.9. 
o joukkueenjohtajien sopimukset pitää tehdä, JW, SU, PR työstää. 

 

12§ Muualla päätetyt asiat 

13§ Yhteistyöjärjestöt 

       13.1. FEIF 

• virtuaaliset tapaamiset 

        13.2. SRL 

• palaveri ma 26.9. SU ja PR, palaveri MK kanssa ke 21.9. talousasioista kokousta varten.  

• lajikomiteoiden kokous 22.9. 

      12.3. ESRA 

      12.4. NIHC 
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• 24.10. pj:t ja uv pj:t kokous, keskustelu PM-kilpailuiden tulevaisuudesta. JW perustaa FB-
ryhmän, mihin kutsutaan entiset ja nykyiset maajoukkuelaiset ja jojot keskustelemaan 
näistä asioista.  

14§ Muut esille tulevat asiat 

       14.1. Jäsenistön viestit 

       14.2. Syyskokous 

• aika 20.11.2022 Tampere 

• kutsu ja esityslista, PR. Deadline 30.9. 

• valiokuntien toimintasuunnitelmat jäsensihteerille ja budjetti rahastonhoitajalle vuodelle 2023, 
deadline 23.10. 

• vuoden palkittavat johtokunta fb-keskustelussa ja valiokunnat, deadline 23.10. Onko PR-valiokunta 
miettinyt palkintoja? 

• uusia kunniajäseniä mietitään johtokunnan FB-keskustelussa.  

• vuodenvaihteen tehtävälista, valiokuntien pj:t käy läpi uusien kanssa 

• käytiin keskustelua rahastonhoitajan ja HUJO edustajan rooleista johtokunnassa. Voisivatko nämä 
pestit olla kuten jäsensihteerin pesti eli ovat johtokunnan ulkopuolisina jäseninä johtokunnan fb-
ryhmässä sekä oikeus osallistua kokouksiin, mutta ei äänivaltaa. Tätä pohdintaa jatketaan vielä 
ennen syyskokousta.  

      13.3. SIHY konferenssi 

• ideana koota kaikki SIHY:n toimijat (johtokunta, valiokunnat ja muut avainhenkilöt) yhteen 

viikonlopuksi keskustelemaan SIHY:n toiminnasta, tulevaisuudesta, strategiasta, tavoitteista, visiosta 

• ajankohta 2022 syksy? 

       13.4. SIHY strategia, visio, missio, arvot 

• tämä asia on käynnistetty 2019 alkupohdinnoilla ja tätä tulisi jatkaa. Viime vuonna ajatus oli, että 

tästä tehtäisiin myös jäsenkysely laajasti, että miksi ollaan SIHY:n jäseniä, mitä koetaan 

tärkeimmäksi ja mikä SIHY on nyt ja tulevaisuudessa. 

15§ Ratahanke 

• kunnostustyöt alkavat ke 21.9. Työt alkavat aitojen purkamisella ja sen jälkeen pinnan kuorintatyöt. 
Projektilla on seurantatyöryhmä, jotka käyvät seuraamassa töiden edistymistä. SIHY fb-sivulla 
tiedotettu töiden aloittamisesta.  

16§ NC22 

• Kuulumiset tällä hetkellä 

o raportteja odotetaan projektijohtajalta ja kilpailuiden johtajalta 
o SIHY:n viestit FEIF:lle koskien tuomareiden palkkioita ja niiden maksamista sekä lisäksi 

keskusteluun tuomareiden vaatimusten ja käyttäytymisen käsitteleminen. Pyydetään Saara 
Matterolta raportti tuomareiden käytöksestä PM-kilpailuissa, MK pyytää.  

17 § Seuraava kokous 

• SIHY johtokunta ti 18.10.2022 klo 20 Meet 

18 § Kokouksen päättäminen 

• puheenjohtaja SU päätti kokouksen klo 21.49 kaikkien asioiden tultua käsitellyiksi 

 

 

Silvia Ufer, puheenjohtaja      Pia Ralli, sihteeri 


